
AKADEMICKÝ SENÁT 
UNIVERZITY TOMÁŠE BATI VE ZLÍNĚ 

 Z Á P I S č. 15/2021 (270) 
ze zasedání Akademického senátu UTB konaného 2. listopadu 2021 od 13:00 s místem konání 

v zasedací místnosti č. 514 v budově U13 UTB, nám. TGM 5555, Zlín 

Přítomni: Blaštíková Lucie, Mgr. Ph.D.; Dočkal Adam, Ing.; Dujka Petr, Mgr.; Fluxa Petr, Ing.; 

Klokočka Jan, Bc.; Kuřitka Ivo, doc. Ing. et Ing. Ph.D. et Ph.D.; Marada Jan, Bc.;  
Matýsek Miroslav, Ing. Ph.D.; Mráček Aleš, doc. Mgr. Ph.D.; Mrázek Jan, Ing.;  

Musil Miroslav, Ing. Bc. Ph.D.; Nemeškal Libor, doc. MgA. Ph.D.; Noga Pavel, doc. Mgr. A. ArtD.; 

Nguyen Quang Milan, BcA.; Ondra Pavel, Ing.; Rybová Magdaléna, Ing.;  

Sedlačík Michal, doc. Ing. Ph.D.; Skácel Václav, MgA.; Skarupská Helena, PhDr. Ph.D.;  

Skovajsa Jan, Ing.; Soukalová Radomila, Ing. Ph.D.; Staněk Michal, prof. Ing. Ph.D.;  

Strohmandl Jan, Ing. Ph.D.; Sysala Tomáš, Ing. Ph.D.; Sysel Martin, doc. Ing. Ph.D.;  

Trojan Jakub, RNDr. MSc. MBA. Ph.D.; Úředníček Zdeněk, doc. RNDr. Ing. CSc.;  

Valášek Pavel, doc. Ing. CSc., LL.M. 

Celkem přítomno: 28 členů AS UTB (z 36) 

Omluveni: Horáková Monika, Ing. Ph.D.; Chovancová Miloslava, doc. Ing. CSc.;  

Kozáková Věra, Mgr. Ph.D.; Melichárek Zdeněk, Mgr. Ph.D.; Novák Petr, doc. Ing. Ph.D.; Paul David, Bc.; 

Zapletal Rostislav, MgA. 

Nepřítomni: Halgoš Martin;  

Stálí účastníci zasedání: Beníček Lubomír, Ing. Ph.D.; Černý Alexander, RNDr.; 

Gajdůšková Alena, PaedDr.; Kalenda Jan, doc. Mgr. Ph.D.; Knápková Adriana, doc. Ing. Ph.D.; 

Macháčková Alena, Ing. CSc.; Sáha Petr, prof. Ing. CSc.; Sedlařík Vladimír, prof. Ing. Ph.D.  

Hosté: Sobieská Daniela, Mgr. 

Zasedání zahájil a řídil předseda AS UTB doc. Sysel. Proběhlo ověření přítomnosti členů AS UTB. 

Schválený předběžný program zasedání 

1. Kontrola zápisu z předchozího zasedání AS UTB. 

2. Stav plnění usnesení AS UTB.  

3. Projednání programu zasedání. 

4. Informace rektora, prorektorů a kvestora.  

5. Volba předsedy studentské komory AS UTB. 

6. Delegování náhradníka zástupce studentů v Radě vysokých škol. 

7. Projednání podnětu člena AS UTB na zřízení parkoviště před objektem U16. 

8. Projednání návrhu „Zpráva o vnitřním hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi 

souvisejících činností Univerzity Tomáše Bati ve Zlíně: 2021–2025“.  

9. Projednání návrhu „Plán realizace Strategického záměru Univerzity Tomáše Bati ve Zlíně 

na období 21+ pro rok 2022“. 

10. Projednání návrhu „Pravidla průběhu studia ve studijních programech uskutečňovaných na FT“. 

11. Různé. 

Ad 1) Kontrola zápisu z předchozího zasedání AS UTB. 

Zápis z předchozího zasedání byl po zapracování připomínek zaslán všem účastníkům zasedání 

a zveřejněn v informačním systému UTB. 

K hlasování přítomno 26 členů AS UTB. 

Návrh usnesení AS UTB č. 270/1: 

AS UTB schválil zápis AS UTB č. 14/2021 (269) ve znění zveřejněném v informačním systému UTB. 

Hlasování: 

Pro:       26 

Proti:       0 

Zdržel se:    0 
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Usnesení AS UTB č. 270/1: 

AS UTB schválil zápis AS UTB č. 14/2021 (269) ve znění zveřejněném v informačním systému UTB. 

Ad 2) Stav plnění usnesení AS UTB 

Na předchozím zasedání nebyla přijata žádná usnesení, ze kterých vyplývají úkoly nebo vyžadují 

kontrolu plnění. 

Ad 3) Projednání programu zasedání 

K hlasování přítomno 27 členů AS UTB. 

Návrh usnesení AS UTB č. 270/2: 

AS UTB schválil program zasedání AS UTB č. 15/2021 (270) ve znění: 

1. Kontrola zápisu z předchozího zasedání AS UTB. 

2. Stav plnění usnesení AS UTB.  

3. Projednání programu zasedání. 

4. Informace rektora, prorektorů a kvestora.  

5. Volba předsedy studentské komory AS UTB. 

6. Delegování náhradníka zástupce studentů v Radě vysokých škol. 

7. Projednání podnětu člena AS UTB na zřízení parkoviště před objektem U16. 

8. Projednání návrhu „Zpráva o vnitřním hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi 

souvisejících činností Univerzity Tomáše Bati ve Zlíně: 2021–2025“.  

9. Projednání návrhu „Plán realizace Strategického záměru Univerzity Tomáše Bati ve Zlíně 

na období 21+ pro rok 2022“. 

10. Projednání návrhu „Pravidla průběhu studia ve studijních programech uskutečňovaných na FT“. 

11. Různé. 

 

Hlasování: 

Pro:       27 

Proti:       0 

Zdržel se:    0 

Usnesení AS UTB č. 270/2: 

AS UTB schválil program zasedání AS UTB č. 15/2021 (270 ve znění: 

1. Kontrola zápisu z předchozího zasedání AS UTB. 

2. Stav plnění usnesení AS UTB.  

3. Projednání programu zasedání. 

4. Informace rektora, prorektorů a kvestora.  

5. Volba předsedy studentské komory AS UTB. 

6. Delegování náhradníka zástupce studentů v Radě vysokých škol. 

7. Projednání podnětu člena AS UTB na zřízení parkoviště před objektem U16. 

8. Projednání návrhu „Zpráva o vnitřním hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi 

souvisejících činností Univerzity Tomáše Bati ve Zlíně: 2021–2025“.  

9. Projednání návrhu „Plán realizace Strategického záměru Univerzity Tomáše Bati ve Zlíně 

na období 21+ pro rok 2022“. 

10. Projednání návrhu „Pravidla průběhu studia ve studijních programech uskutečňovaných 

na FT“. 

11. Různé. 

Ad 4) Informace rektora, prorektorů a kvestora. 

Rektor prof. Sedlařík  

- RR č. 33/2021 – Předcházení šíření onemocnění COVID-19 na pracovištích UTB. 

- RR č. 32/2021 – Předcházení šíření onemocnění COVID-19 mezi studenty UTB. 

- Přechod do on-line studia. 
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- MŠMT rozhodlo o poskytnutí dotace pro UTB v rámci Výzvy „Podpora zahraničních studentů 

studujících na veřejných vysokých školách v roce 2021“ ve výši 625.993,-Kč. 

- Online setkání s MŠMT na téma Covid-19. VŠ chtějí o opatřeních regulovat sami. Jednání 

s MŠMT a MZČR. 

- NAÚ si vyžádalo podklady pro vnější hodnocení vzdělávací, tvůrčí a s nimi související činnosti 

Univerzity Tomáše Bati ve Zlíně. Materiály včetně sebehodnotící zprávy budou NAÚ 

poskytnuty do 22. 11. 2021.  

- Workshop MEMPRO na CPS (14.10.). 

- Byla vydána rozhodnutí o přijetí 4 projektů financovaných z Fondu strategického rozvoje pro 

rok 2022: 

1. Popularizace studia technických oborů zaměřených na informatiku, robotiku, automatizaci 

a bezpečnostní technologie. 

2. Nastavení strategie a pilotní ověření systému celoživotního vzdělávání na UTB ve Zlíně. 

3. Komunikační strategie UTB 2021+. 

4. Strategický projekt multioborového propojení FMK, FAI, FaME, FT, FLKŘ, FHS, UPPER 

a TIC k akceleraci spolupráce UTB ve Zlíně s aplikační sférou v doménách specializace 

RIS3 Zlínského kraje. 

- Byla vyhlášena interní grantová soutěž v programu Podpora kvality na UTB ve Zlíně (IGA-K) 

v rámci projektu „Podpora vzdělávání na UTB pro strategické potřeby Zlínského kraje“ 

(poskytovatel Zlínský kraj).  

- Jednání se zástupci města Zlína ve věci ITI (Integrované teritoriální investice Zlínské 

aglomerace pro období 2021–2027). 

- Jednání vedení UTB s děkany a řediteli součástí na téma Pravidla rozpočtu UTB pro rok 2022. 

- Jednání s ředitelkou Krajské hygienické stanice Zlín (podpora, call centra…) 

- Zahájení vernisáže výstavy FMK 20 let UTB ve foyer budovy U13. 

- UTB navštívil velvyslanec Indie J.E. Hemant Kotalwar. 

- Proběhlo jednání UTB s primátorem a hlavním architektem města Zlína ve věci novostavby 

objektu U1. 

- Položením květin u pomníku TGM před U13 byl uctěn Den vzniku samostatného 

československého státu. 

- Položením květin v Praze byl uctěn Den vzniku samostatného československého státu. 

Dr. Matýsek: plán koupit další budovu v areálu bývalého podniku Svit? 

Rektor: dnes jsem zmínil na vedení, že na prodej je budova 91 s přilehlými pozemky a parkovištěm, 

budova je po rekonstrukci. Firma, která ji vlastní, má vztah k výzkumu a k naší univerzitě a nabídla 

výhodnou cenu. Pan kvestor se svými spolupracovníky prověří technický stav a majetkové poměry, 

jestli má cenu se dále s děkany o tuto budovu zajímat. Využití budovy může být multifunkční. 

V současné době není možno z vyhlášených projektů a programů stavět nové budovy, ale lze 

renovovat – viz alokace finančních prostředků. 

Dr. Matýsek: koupě sportovního areálu na Růmech? 

Rektor: definitivně padla, přeplatil nás jiný uchazeč, peníze budou vráceny na fakulty. 

Předsedkyně správní rady PaedDr. Alena Gajdůšková  

- Pozdravila a popřála hodně sil ke zvládnutí Covid. Správní rada bude zasedat příští pátek, lze 

podat náměty k projednávání. 

Prorektor prof. Sáha 

- Probíhá příprava projektů, vyhledáváme projekty, které mají mezinárodní charakter. 

- Projekty ERA-NET a ERA-NET Plus, které postoupily do druhého kola, očekáváme silný 

ekonomický a odborný potenciál. 



   

 

 

4 

- Doktorská studia – upadá zájem uchazečů, nahrazujeme zahraničními studenty a tím vyvstává 

spousty administrativních problému. 

- Výsledky programů M1. 

Prorektorka doc. Knápková 

- Evaluace pracovních příležitostí – 40 přihlášených společností. Možnost poslechnout si ze 

záznamu. 

- Sponzorský dar (1 mil. Kč) pro talentované studenty, vyhlášena témata. 

- CRP projekty (sociální bezpečnosti aj.) 

- Prof. Sáha nabádá přihlásit se k segmentům do Prahy, situace ve Zlíně není dobrá. 

- Dr. Gajdůšková – témata velmi zajímavá, je možnost přihlásit se i pro veřejnost? 

- Doc. Knápková – primárně pro naše studenty 

Prorektor dr. Beníček 

- On-line veletrh zaměřený pro jižní Ameriku, Euro Asii, střední Asii a Balkán – studijní 

programy. 

Prorektor doc. Kalenda 

- Sebehodnotící zpráva univerzity (pro účely kontroly institucionální akreditace ze strany NAÚ). 

- Podán Projekt ENGAGED - A Network of HEIs Engaged towards a Future-Ready Society do 

programu Horizon Europe do výzvy zaměřené na kooperaci evropských univerzit zaměřené na 

výzvy budoucí společnosti. 

- Příprava projektu do Národního plánu obnovy – výzva: program transformace a zvyšování 

odolnosti vysokých škol. 

Kvestor RNDr. Černý 

- Testovací středisko v objektu U1 (fy Gemini – PCR testy). 

- U1 – klíčové jednání – rektor, děkan FT, Ing. Blažek s představiteli města, přítomen též 

architekt Vrána. Zpracován projekt na odstranění stavby a věci s tím související. Odezva města 

velmi kladná. Ministerstvo vyhovělo žádosti pana rektora a zařadilo do programového 

financování místo akce „Rekonstrukce U1“ akci „Novostavba U1. 

- Předání dokončené akce „Aula“ (týkalo se celého objektu), prověřují se technologie, schválení 

hasičů, bufet bude předán KMZ příští týden. 

- Akce U7 – vlivem situace na stavebním trhu střety na kontrolních dnech. 

- Možnosti zhodnocování finančního majetku univerzity (dosud KB a.s. – fondy Amundi), 

hledáme jiná řešení. 

Ad 5) Volba předsedy studentské komory AS UTB. 

Navržená kandidátka Ing. Magdaléna Rybová (FaME), navrhovatel Ing. Pavel Ondra (FaME). 

Skrutátoři: Ing. Mrázek (FAI), Mgr. Dujka (FHS). 

Proběhlo tajné hlasování. 

Přítomno 8 členů SK AS UTB. 

Hlasování: 

Pro:         7 

Proti:       0 

Zdržel se:    1 
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Studentská komora AS UTB v tajné volbě zvolila Ing. Magdalénu Rybovou předsedkyní studentské 

komory AS UTB. 

Ad 6) Delegování náhradníka zástupce studentů v Radě vysokých škol. 

Navržená kandidátka: Ing. Magdaléna Rybová (FaME), navrhovatel prof. Tuček (FaME). 

Skrutátoři: Ing. Mrázek (FAI), Mgr. Dujka (FHS). 

Proběhlo tajné hlasování. 

Přítomno 27 členů AS UTB. 

 

Hlasování: 

Pro:       24 

Proti:       1 

Zdržel se:    2 

Usnesení AS UTB č. 270/3: 

AS UTB v tajné volbě delegoval Ing. Magdalénu Rybovou náhradnicí zástupce studentů v RVŠ 

ve funkčním období 2021-2023. 

Ad 7) Projednání podnětu člena AS UTB na zřízení parkoviště před objektem U16. 

MgA. Skácel přednesl na minulém zasedání návrh FMK o zřízení parkoviště na pozemku ve vlastnictví 

UTB, parcela 978/5 přináležející k budově U16, kde sídlí ateliéry a pracoviště FMK. 

Dr.Matýsek opětovně komentoval stávající situaci: „kde mají lidé v sousedních domech parkovat“? 

Kvestor: pozemek je sice univerzity, ale silnice (ulice) je od roku 1984, se souhlasem VUT Brno, 

v majetku města. To znamená, když tam někdo parkuje, tak parkuje na ulici v majetku města. Hledáme 

rozumné kompromisní řešení. Zkoušíme neoficiální jednání, zlegalizovat, aby tam mohli parkovat naši 

zaměstnanci. Město chápe naše potřeby a pravděpodobně vyjde vstříc i problematice parkoviště u U11. 

K hlasování přítomno 28 členů AS UTB. 

Návrh usnesení AS UTB č. 270/4 

AS UTB se shodnul na nutnosti zabezpečit vyhrazené parkování pro UTB na parcele 978/5 přináležející 

k budově U16. AS UTB vyzývá vedení univerzity k využití všech legálně dostupných prostředků 

potřebných k realizaci tohoto požadavku  

Pozměňovací návrh usnesení: 

AS UTB vyzval vedení UTB k vyřešení parkování u objektů UTB. 

Hlasování: 

Pro:       22 

Proti:       4 

Zdržel se:    2 

Usnesení AS UTB č. 270/4: 

AS UTB vyzval vedení UTB k vyřešení parkování u objektů UTB. 

Ad 8) Projednání „Zpráva o vnitřním hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících 

činností Univerzity Tomáše Bati ve Zlíně: 2021–2025“. 

Vědecká rada UTB projednala per rollam 17. 10. 2021. AS UTB bylo předloženo 18. 10. 2021 

(předkládací lhůta je splněna). Následovat bude projednání ve Správní radě UTB (12. 11.). 

K hlasování přítomno 28 členů AS UTB. 

Návrh usnesení AS UTB č. 270/5 

AS UTB schválil návrh „Zpráva o vnitřním hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících 

činností Univerzity Tomáše Bati ve Zlíně: 2021–2025“. 
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Hlasování: 

Pro:       28 

Proti:       0 

Zdržel se:    0 

Usnesení AS UTB č. 270/5: 

AS UTB schválil návrh „Zpráva o vnitřním hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících 

činností Univerzity Tomáše Bati ve Zlíně: 2021–2025“. 

Ad 9) Projednání návrhu „Plán realizace Strategického záměru Univerzity Tomáše Bati ve Zlíně 

na období 21+ pro rok 2022“. 

Vědecká rada UTB projednala per rollam 17. 10. 2021. AS UTB bylo předloženo 18. 10. 2021 

(předkládací lhůta je splněna). Následovat bude projednání ve Správní radě UTB (12. 11.). 

 

Doc. Úředníček upozornil na text „distanční a smíšené formy výuky“ na str. 3 předloženého návrhu 

(souvisel by s akreditací programů) a zmínku o studijního programu na str. 7 (název SP Konstrukce 

nástrojů). 

Ing. Macháčková navrhla místo slova „formy“ použít slovo „způsobů“. 

Dr. Strohmandl – „V seznamu plánovaných SP postrádám strojírensky zaměřený SP, na který byly 

čerpány finanční prostředky z fondu strategického rozvoje UTB, který by měl být vytvořen v rámci 

spolupráce FT, FAI a FAME.“ 

Prof. Staněk – V rámci FSR se řeší SP s pracovním názvem Strojírenství, podání akreditace se 

předpokládá v roce 2022.  

K hlasování přítomno 28 členů AS UTB. 

Návrh usnesení AS UTB č. 270/6 

AS UTB schválil návrh „Plán realizace Strategického záměru Univerzity Tomáše Bati ve Zlíně 

na období 21+ pro rok 2022“ s následující změnou: na straně 3 změnit formulaci „distančních 

a smíšených forem výuky“ na „distančních a smíšených způsobů výuky“. 

 

Hlasování: 

Pro:       27 

Proti:       0 

Zdržel se:    1 

Usnesení AS UTB č. 270/6: 

AS UTB schválil návrh „Plán realizace Strategického záměru Univerzity Tomáše Bati ve Zlíně 

na období 21+ pro rok 2022“ s následující změnou: na straně 3 změnit formulaci „distančních 

a smíšených forem výuky“ na „distančních a smíšených způsobů výuky“. 

Ad 10) Projednání návrhu „Pravidla průběhu studia ve studijních programech uskutečňovaných 

na FT“. 

Prof. Staněk představil předložený materiál. AS UTB bylo předloženo 18. 10. 2021.  

Materiál byl předán do LK AS UTB (zasedání dne 9. 11. v 13:00 na U13/514). 

Ad 11) Příprava voleb do AS UTB ve volebním období 2022-2025. 

Doc. Sysel přednesl informace týkajících se voleb. Pozvání předsedkyně univerzitní volební komise 

k vysvětlení a prezentaci volby elektronickou formou. 

Dr. Matýsek z praxe FAI doporučil volby elektronicky. Nabídl fakultám manuál, podle kterého FAI 

postupovala. 

Harmonogram voleb byl prezentován na LK AS UTB, následně 16. 10. rozeslán všem členům AS UTB. 
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• Usnesení AS UTB č. 229/4: AS UTB vyhlásil podle čl. 2 odst. 1 Volebního řádu AS UTB volby 

do AS UTB pro volební období 2019–2022. Volby proběhnou v termínu od 11. do 23. února 

2019. Konkrétní dny voleb v uvedeném termínu stanoví na jednotlivých fakultách podrobné 

organizační pokyny pro přípravu a průběh voleb na fakultě, které vydá akademický senát 

fakulty nejpozději 30 dnů před konáním voleb (tedy do 11. ledna 2019). Za každou fakultu se 

do AS UTB volí 4 akademičtí pracovníci a 2 studenti. 

• Předseda AS UTB doporučuje přidat ještě věty (návrh, který bude nutno ještě upravit): Volby 

se mohou konat prezenčně nebo elektronicky, což bude stanoveno v podrobných pokynech 

vydaných fakultními akademickými senáty. Hybridní forma není přípustná. V případě 

stanovení prezenčního způsobu volby a následující špatné epidemické situace může fakultní 

volební komise, po projednání s volební komisí UTB, změnit způsob volby na elektronický, 

o tomto musí informovat dotčenou akademickou obec nejpozději v den zveřejnění kandidátních 

listin (5 dnů před prvním dnem voleb). 

Ad 12) Různé 

- Doc. Sysel:  

- Informace z RVŠ:  

• Připravuje se reforma doktorského studia – stanoviska EK a Komise pro vědu a výzkum byla 

předána na MŠMT. 

• Připomínky k hodnocení M17+ budou předány zástupcům RVVI a MŠMT, zorganizují 

setkání. 

• Připomínky RVŠ ke statutu NAÚ – celkem 25 připomínek (5 zásadních), plně akceptovány 

4 připomínky (0 zásadních), částečně akceptovány 2 připomínky (1 zásadní). 

• Otázky na politické subjekty. 

• Přišly expertízy – opatření proti inbreedingu, podklady ke standardům profesních SP. 

• Protivlivový manuál pro sektor VŠ. 

- Prof. Staněk: provést úpravy webu UTB – struktura – orgány (dát do souladu se zákonem o VŠ). 

- Dr.  Skarupská: Etický kodex – přístupnější na webu? 

- Ing.  Macháčková: Zasedání Etické komise bude dne 23. 11. 2021. Pozvala novou předsedkyni SK 

AS UTB. 

- Doc. Mráček: Informace o dislokaci FT kvůli stavbě U1. Poděkoval vedení UNI za vstřícnost 

ohledně zasídlení dvou ústavů FT. Současně vyzval ty, kteří se domnívali, že Fakulta technologická 

nepotřebuje novou budovu U1, aby se šli podívat v jakých minimalizovaných prostorách by museli 

studenti i akademici pracovat, kdyby budova postavena nebyla. Vzhledem k tomu, že toto 

provizorium bude trvat roky, požádal pana rektora, aby byl vytvořen ještě nějaký prostor pro 

studenty na U11, protože společné prostory pro studenty a akademiky jsou tak malé, že není možné, 

aby byly používány více, jak deseti osobami (např. kuchyňka či chodby nejsou uzpůsobené pro delší 

pobyt většího počtu osob). 

 

Termín příštího zasedání a předběžný program: 

K hlasování přítomno 28 členů AS UTB. 

 

Návrh usnesení AS UTB č. 270/7 

AS UTB schválil termín příštího zasedání AS UTB na 7. prosince 2021 od 13 hodin s místem konání 

v zasedací místnosti č. 514 v budově U13 UTB, nám. TGM 5555, Zlín a předběžný program tohoto 

zasedání: 

1. Kontrola zápisu z předchozího zasedání AS UTB. 

2. Stav plnění usnesení AS UTB.  

3. Projednání programu zasedání. 

4. Informace rektora, prorektorů a kvestora.  
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5. Projednání návrhu „Pravidla průběhu studia ve studijních programech uskutečňovaných na FT“. 

6. Vyhlášení voleb do AS UTB ve volebním období 2022-2025. 

7. Projednání návrhu smlouvy o zřízení služebnosti CETIN. 

8. Projednání návrhu „Pravidla rozpočtu UTB pro rok 2022“. 

9. Různé. 

V případě změny formy zasedání v důsledku platných hygienicko-protiepidemických opatření bude tato 

informace rozeslána společně s pozvánkou na zasedání a zároveň zveřejněna ve veřejné části 

internetových stránek UTB. 

 

Hlasování: 

Pro:       28 

Proti:       0 

Zdržel se:    0 

Usnesení AS UTB č. 270/7: 

AS UTB schválil termín příštího zasedání AS UTB na 7. prosince 2021 od 13 hodin s místem konání 

v zasedací místnosti č. 514 v budově U13 UTB, nám. TGM 5555, Zlín a předběžný program tohoto 

zasedání: 

1. Kontrola zápisu z předchozího zasedání AS UTB. 

2. Stav plnění usnesení AS UTB.  

3. Projednání programu zasedání. 

4. Informace rektora, prorektorů a kvestora.  

5. Projednání návrhu „Pravidla průběhu studia ve studijních programech uskutečňovaných 

na FT“. 

6. Vyhlášení voleb do AS UTB ve volebním období 2022-2025. 

7. Projednání návrhu smlouvy o zřízení služebnosti CETIN. 

8. Projednání návrhu „Pravidla rozpočtu UTB pro rok 2022“. 

9. Různé. 

V případě změny formy zasedání v důsledku platných hygienicko-protiepidemických opatření bude 

tato informace rozeslána společně s pozvánkou na zasedání a zároveň zveřejněna ve veřejné části 

internetových stránek UTB. 

 

 

Příští řádné zasedání AS UTB proběhne v úterý 7. prosince 2021 od 13 hodin  

s místem konání v zasedací místnosti č. 514 v budově U13 UTB, nám. TGM 5555, Zlín. 

V případě změny formy zasedání v důsledku platných hygienicko-protiepidemických opatření bude 

tato informace rozeslána společně s pozvánkou na zasedání a zároveň zveřejněna ve veřejné části 

internetových stránek UTB. 

Konec zasedání: 15:24 

Ve Zlíně dne 4. 11. 2021 

Zapsala T. Kosinová, doc. Sysel 

  

 

 

 

 

 Ing. Magdaléna Rybová v.r. doc. Ing. Martin Sysel, Ph.D., v.r. 

    předsedkyně SK AS UTB   předseda AS UTB 


